
Protokół Nr XII/2011
sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach

w dniu 13 lipca 2011 r.
w sali sesyjnej tarnogórskiego Ratusza

od godz. 15:30 do godz. 16:20

                            

1. Otwarcie sesji.

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

3. Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Zespołu  do  zaopiniowania  kandydatów  na 

ławników.

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia  prawa użytkowania  wieczystego  w prawo własności  nieruchomości 

wykorzystywanej na cele mieszkaniowe położonej przy ulicy Rucianej 7.

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia  prawa użytkowania  wieczystego  w prawo własności  nieruchomości 

wykorzystywanej na cele mieszkaniowe położonej przy ulicy Solskiego 48.

6. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia  prawa użytkowania  wieczystego  w prawo własności  nieruchomości 

wykorzystywanej na cele mieszkaniowe położonej przy ulicy Pionierskiej 38.

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia  prawa użytkowania  wieczystego  w prawo własności  nieruchomości 

wykorzystywanej na cele mieszkaniowe położonej przy ulicy Dębowej 3.

8. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia  prawa użytkowania  wieczystego  w prawo własności  nieruchomości 

wykorzystywanej na cele mieszkaniowe położonej przy ulicy Grabowej 9.

9. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia  prawa użytkowania  wieczystego  w prawo własności  nieruchomości 

wykorzystywanej na cele mieszkaniowe położonej przy ulicy Norweskiej 35.

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia  prawa użytkowania  wieczystego  w prawo własności  nieruchomości 

wykorzystywanej na cele mieszkaniowe położonej przy ulicy Pionierskiej 30.

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia  prawa użytkowania  wieczystego  w prawo własności  nieruchomości 

wykorzystywanej na cele mieszkaniowe położonej przy ulicy Fińskiej 25.

12. Zakończenie obrad sesji Rady Miejskiej. 
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Ad. 1
Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej,  Franciszek  NOWAK otworzył  obrady XII  sesji 

Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził 

prawomocność obrad i powitał gości, przybyłych na dzisiejszą sesję.

Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego Protokołu. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej,  Franciszek  NOWAK  odczytał  pismo 

Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  Stanisława  KOWOLIKA,  zgodnie  z  którym,  na 

podstawie  zapisu  §  2  ust.  5  Statutu  Gminy  Tarnowskie  Góry,  został  wyznaczony  do 

pełnienia zastępstwa tj. do prowadzenia obrad XII sesji Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 

Ad. 2
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Franciszek NOWAK zwrócił się do Rady Miejskiej 

oraz Burmistrza Miasta z pytaniem o uwagi i wnioski do porządku obrad.

Zastępca  Burmistrza  Miasta,  Piotr  SKRABACZEWSKI wyjaśnił,  że  dzisiejsza  sesja 

Rady  Miejskiej  została  zwołana  w  związku  z  procedurą  wyborów  ławników  na  nową 

kadencję.  Kolejnym  powodem  zwołania  sesji  w  okresie  wakacyjnym  jest  wygaśnięcie 

w dniu 9 sierpnia  br.  pewnych przepisów ustawy o przekształceniu prawa użytkowania 

wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości.  Aby  umożliwić  równoprawne 

potraktowanie tych użytkowników, na sesję został skierowany pakiet uchwał. Ze względu 

na  to,  że  jeden  z  wnioskodawców spełnił  wymagania  ustawowe,  Zastępca  Burmistrza 

Miasta  złożył  wniosek   o  wycofanie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie   

wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa 

użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele 

mieszkaniowe położonej przy ulicy Fińskiej 27.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Nr 1 o wycofanie 
z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie 
bonifikaty  od  opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego 
w prawo  własności  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  mieszkaniowe 
położonej przy ulicy Fińskiej 27.
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Za głosowało – 16 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu wstrzymał się – 1 Radny, 

1 Radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Wniosek zatem został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił  do  procedury głosowania  nad  porządkiem 

obrad dzisiejszej sesji. 

Za głosowało – 17 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu wstrzymało się – 0 Radnych,

1 Radny nie brał udziału w głosowaniu.

Porządek  obrad  XII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  został  przyjęty 
/jak w pkt. 1 – 12, str. 1 niniejszego Protokołu/. 

Ad. 3
Kolejnym punktem porządku obrad jest projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do 

zaopiniowania kandydatów na ławników.

Przedmiotowy  projekt  uchwały  zgodnie  z  uzasadnieniem  przedstawił 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Franciszek NOWAK. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej,  Franciszek  NOWAK  poinformował,  że 

przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Burmistrza Miasta. 

Sekretarz Miasta Aleksandra GAJDA wyjaśniła, że zmieniły się warunki dokonywania 

zgłoszeń  na  ławników.  Do  dnia  30  czerwca  2011r.  wpływały  do  Biura  Rady Miejskiej 

zgłoszenia kandydatów. Pani Sekretarz poinformowała, że ilość zgłoszeń kandydatów na 

ławników do Sądu Okręgowego jak i Sądu Rejonowego jest mniejsza od zapotrzebowania, 

złożonego  przez  Prezesa  Sądu  Okręgowego.  Zadaniem  Zespołu  do  zaopiniowania 

kandydatów na ławników, będzie jedynie formalne zaopiniowanie czy kandydatury zostały 

zgłoszone  w  terminie,  na  właściwych  drukach  oraz  czy  zostały  złożone  niezbędne 

oświadczenia. Następnie Pani Sekretarz przedstawiła dalszą procedurę wyboru ławników 

do Sądu Okręgowego i Sądu Rejonowego przez Radę Miejską w Tarnowskich Górach. 

Przewodniczący  Komisji  PRAWORZĄDNOŚCI  I  BEZPIECZEŃSTWA,  Stefan 
ZIENTKOWSKI poinformował,  że  Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. Następnie Przewodniczący Komisji PiB przedstawił wnioski 
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Komisji złożone na posiedzeniu w dniu 12 lipca br.:

Wniosek  Nr  1   o  powołanie  pięcioosobowego  Zespołu  do  zaopiniowania 
kandydatów na ławników.
Wniosek  Nr  2 o  zaakceptowanie  niżej  wymienionych  kandydatur  na  członków 
Zespołu  do zaopiniowania kandydatów na ławników:
Radny Rady Miejskiej – Łukasz GARUS,
Radny Rady Miejskiej – Tomasz OLSZEWSKI,
Radny Rady Miejskiej – Stefan NOWAK,
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego – Katarzyna JANY-BORYCZKA,
Pracownik Biura Rady Miejskiej – Barbara PRZYŁUCKA.
Przewodniczący Komisji poinformował również, że na funkcję Przewodniczącego Zespołu 

Komisja zaproponowała Radnego Stefana NOWAKA. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej,  Franciszek  NOWAK  odczytał  kandydatury  do 

Zespołu  do  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników,  zaproponowane  przez  Komisję 

PRAWORZĄDNOŚCI  I  BEZPIECZEŃSTWA.  Następnie  zwracając  się  do  całej  Rady 

Miejskiej zapytał czy są dodatkowe zgłoszenia kandydatów do prac w Zespole. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Franciszek NOWAK zwrócił się do zgłoszonych 

przez  Komisję  PiB  osób  o  wyrażenie  zgody  na  powołanie  do  składu  Zespołu  do 

zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Radny, Łukasz GARUS wyraził zgodę.

 

Radny, Tomasz OLSZEWSKI  wyraził zgodę.

Radny, Stefan NOWAK  wyraził zgodę.

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego,  Katarzyna JANY-BORYCZKA wyraziła zgodę.

Pracownik Biura Rady Miejskiej, Barbara PRZYŁUCKA  wyraziła zgodę.

W związku z  powyższym Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej,  Franciszek NOWAK 
poddał pod głosowanie:
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1) Kandydaturę  Radnego  Tomasza  OLSZEWSKIEGO do  składu  Zespołu  do 

zaopiniowania kandydatów na ławników.

Za głosowało – 19 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu wstrzymało się – 0 Radnych.

Zatem w/w kandydatura została przyjęta. 

2) Kandydaturę  Radnego  Łukasza  GARUSA do  składu  Zespołu  do  zaopiniowania 

kandydatów na ławników.

Za głosowało – 17 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu wstrzymało się – 0 Radnych, 

2 Radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Zatem w/w kandydatura została przyjęta. 

3) Kandydaturę  Radnego  Stefana  NOWAKA do  składu  Zespołu  do  zaopiniowania 

kandydatów na ławników.

Za głosowało – 17 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu wstrzymało się – 2 Radnych.

Zatem w/w kandydatura została przyjęta. 

4) Kandydaturę  Naczelnika  Wydziału  Organizacyjnego,  Pani  Katarzyny  JANY-

BORYCZKI do składu Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników.

Za głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu wstrzymało się – 0 Radnych, 

1 Radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Zatem w/w kandydatura została przyjęta. 

5) Kandydaturę  Referenta  Biura  Rady  Miejskiej,  Pani  Barbary  PRZYŁUCKIEJ do 

składu Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników.

Za głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu wstrzymało się – 0 Radnych, 

1 Radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Zatem w/w kandydatura została przyjęta. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej,  Franciszek  NOWAK zwrócił  się  do  Radnych 

z prośbą  o  przedstawienie  propozycji  Członka  Zespołu,  który  pełniłby  funkcję 
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Przewodniczącego Zespołu. 

W  związku  z   brakiem  zgłoszeń  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej,  Franciszek 
NOWAK przystąpił  do  procedury  głosowania  propozycji  Komisji  PRAWORZĄDNOŚCI 

I BEZPIECZEŃSTWA o powołanie  Radnego  Stefana  NOWAKA na  Przewodniczącego 

Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Za głosowało – 16 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu wstrzymało się – 2 Radnych, 

1 Radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Zatem w/w kandydatura została przyjęta. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej przystąpił  do  procedury  głosowania 

przedmiotowego projektu uchwały. 

„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  18  Radnych,  „przeciw”  głosowało  -

0 Radnych, „wstrzymało się od głosu” - 0 Radnych, 1 Radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Rada Miejska podjęła  UCHWAŁĘ Nr XII/156/2011 w sprawie powołania Zespołu do 
zaopiniowania kandydatów na ławników. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 

Ad. 4-12
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej,  Franciszek  NOWAK zaproponował  wspólne 

omówienie  projektów  uchwał  w  sprawie  udzielania  bonifikaty  od  opłaty  z  tytułu 

przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości 

wykorzystywanej na cele mieszkaniowe. 

Zastępca  Burmistrza  Miasta  Piotr  SKRABACZEWSKI przedstawił  przedmiotowe 

projekty uchwał, zgodnie z uzasadnieniem. 

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Marek  KABUS przedstawił 

autopoprawkę do przedmiotowych projektów uchwał o następującej treści:  w podstawie 

prawnej projektu uchwały po słowie: „Na podstawie...”  dopisać:  „  art.  18 ust 2 pkt 15 

ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2001r. Nr  

142 poz 1591 z późn. zm.)”,  następnie zastąpić sformułowanie: (tekst jednolity Dz.  U. 

z 2005r. Nr 175 poz. 1459 z późn. zm) na: ( Dz. U. z 2005r. Nr 175 poz. 1459 z późn. zm).  
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W § 2 przedmiotowego projektu uchwały zmienić zapis: w pkt. 1 na: w § 1. 

Ponadto Pan Naczelnik wyjaśnił, iż przedmiotowe projekty uchwał dotyczą przypadków, 

w których na dzień 5 grudnia 1990 r. użytkownikiem wieczystym gruntu była Spółdzielnia 

Mieszkaniowa „GWAREK”,  natomiast  nieruchomością  władały  osoby fizyczne.  Zgodnie 

z prawem  spółdzielczym  Spółdzielnia  Mieszkaniowa  przekazywała  osobom  fizycznym 

prawo  własności  budynków  oraz  prawo  użytkowania  wieczystego  gruntu  po  2002r., 

dlatego mieszkańcy ci nie mogli skorzystać z bonifikaty ustawowej 50%. 

Przewodniczący  Komisji  ds.  BUDŻETU,  ROZWOJU  MIASTA  I  OCHRONY 
ŚRODOWISKA, Feliks KOWALSKI  poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowe projekty uchwał.

Dyskusja:
Radny Łukasz GARUS zapytał, czy zostały złożone wnioski o udzielenie przedmiotowej 

bonifikaty,  które  nie  zostały  rozpatrzone  i  przedłożone  Radzie  Miejskiej  w  dniu 

dzisiejszym? Czy istnieje niebezpieczeństwo, że są lub będą osoby, które nie skorzystają 

z tego „dobrodziejstwa” przed  zmianami prawnymi? 

Radny Feliks KOWALSKI zapytał o wysokość opłaty z tytułu użytkowania wieczystego 

dla  przedsiębiorców  i  rolników.  Jak  wygląda  nabycie  prawa  własności  z  użytkowania 

wieczystego dla podmiotów gospodarczych i rolników?

Zastępca  Burmistrza  Miasta  Piotr  SKRABACZEWSKI wyjaśnił,  że  opłata  z  tytułu 

użytkowania  wieczystego,  pobierana  jest  przy  ustanowieniu  prawa  oraz  rocznie. 

Wysokość  opłaty  uregulowania  jest  w  ustawie  o  gospodarce  nieruchomościami, 

w zależności od celu, na jaki zostało przekazane prawo użytkowania wieczystego. Na cele 

obronności,  bezpieczeństwa,  obiekty sakralne i  muzea opłata ta wynosi  0,3% wartości 

nieruchomości  rocznie,  dla  nieruchomości  przeznaczonych  na  cele  charytatywne, 

niezarobkowe,  opiekuńcze  i lecznicze  wynosi  0,3%,  na  cele  rolne  -  1%,  na  cele 

mieszkaniowe  -  1%,  za  nieruchomości  gruntowe  przeznaczone  pod  działalność 

turystyczną  -  2%,  na  pozostałe  nieruchomości  gruntowe  -  3%.  Rada  Miejska 

w Tarnowskich  Górach  podjęła  uchwałę,  w  której  określono,  że  na  cele  działalności 

produkcyjnej, komercyjnej opłata wynosi 5%. Każdy użytkownik ma obowiązek ponieść tą 

opłatę do końca marca każdego roku. Następnie Zastępca Burmistrza Miasta wyjaśnił,  iż 

Trybunał  Konstytucyjny  uznał,  że  przepisy  nakazujące  jednostkom  samorządu 
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terytorialnego obligatoryjne udzielenie bonifikaty przy przekształceniu prawa użytkowania 

wieczystego  nieruchomości,  są  sprzeczne  z  Konstytucją. W  związku  z  tym,  osoby  

uprawnione do bonifikaty (czyli osoby uzyskujące niskie dochody oraz osoby, które prawo 

użytkowania wieczystego uzyskały przed 5 grudnia 1990 r.) najpóźniej do dnia 8 sierpnia 

2011 r. mogą złożyć wniosek o przekształcenie oraz o udzielenie bonifikaty, ponieważ po 

tym terminie przepisy dotyczące udzielenia bonifikaty utracą moc obowiązującą. Po czym 

Zastępca  Burmistrza  Miasta  opisał  procedurę  przekształcenia  prawa  użytkowania 

wieczystego w prawo własności na wniosek strony. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Marek KABUS  poinformował, że 

projekty uchwał przedłożone Radzie Miejskiej na dzisiejszą sesję są realizacją wniosków 

złożonych do dnia 30 czerwca br. Wydział Gospodarki Nieruchomościami  nie mógł zdążyć 

z przygotowaniem wniosków, które wpłynęły po tym terminie, ponieważ uzyskanie danych 

umożliwiających wystąpienie do Rady Miejskiej zajmuje około 30 dni. Po dniu 8 sierpnia 

br. jedyną bonifikatą, która będzie obowiązywała w stosunku do nieruchomości jednostek 

samorządu  terytorialnego,  to  bonifikata  o  wysokości  50%  z  tytułu  wpisu  do  Rejestru 

Zabytków.

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr SKRABACZEWSKI  udzielił dodatkowych wyjaśnień 

dotyczących  zaskarżenia  do  Trybunału  Konstytucyjnego  ustawy  regulującej  udzielanie 

bonifikat. 

Ad. vocem
Radny Łukasz GARUS wyraził zadowolenie, że wszystkie wnioski, które wpłynęły do dnia 

30  czerwca  zostały  przekazane  Radzie  Miejskiej.  Następnie  zapytał,  czy  wpłynęły 

dodatkowe wnioski po tym terminie. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Marek KABUS poinformował, że 

przedmiotowe wnioski wpływają nadal. Większość wniosków została złożona pod koniec 

ubiegłego  roku  oraz  na  początku  roku  bieżącego.  80%  tych  wniosków  związana  jest 

z bonifikatą  w  wysokości  90%.  Wnioski  te  były  realizowane  na  bieżąco,  bowiem  nie 

wymagają zgody Rady Miejskiej. 

Po  zakończeniu  dyskusji  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej,  Franciszek  NOWAK 
poddał pod głosowanie: 
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• Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  opłaty  

z tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  

nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  mieszkaniowe  położonej  przy  ulicy 

Rucianej 7

„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  15  Radnych,  „przeciw”  głosowało  -

0  Radnych,  „wstrzymało  się  od  głosu”  -  0  Radnych,  4  Radnych  nie  brało  udziału 

w głosowaniu.

Rada Miejska jednogłośnie podjęła  UCHWAŁĘ Nr XII/157/2011  w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele 
mieszkaniowe położonej przy ulicy Rucianej 7.

• Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z  

tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  

nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  mieszkaniowe  położonej  przy  ulicy 

Solskiego 48

„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  18  Radnych,  „przeciw”  głosowało  -

0 Radnych, „wstrzymało się od głosu” - 0 Radnych, 1 Radny nie brał udziału w głosowaniu.

Rada Miejska jednogłośnie podjęła  UCHWAŁĘ Nr XII/158/2011  w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele 
mieszkaniowe położonej przy ulicy Solskiego 48.

• Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z  

tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  

nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  mieszkaniowe  położonej  przy  ulicy 

Pionierskiej 38.

„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  18  Radnych,  „przeciw”  głosowało  -

0 Radnych, „wstrzymało się od głosu” - 0 Radnych, 1 Radny nie brał udziału w głosowaniu.
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Rada Miejska jednogłośnie podjęła  UCHWAŁĘ Nr XII/159/2011  w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele 
mieszkaniowe położonej przy ulicy Pionierskiej 38.

• Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  opłaty  

z tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  

nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  mieszkaniowe  położonej  przy  ulicy 

Dębowej 3

„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  19  Radnych,  „przeciw”  głosowało  -

0 Radnych, „wstrzymało się od głosu” - 0 Radnych.

Rada Miejska jednogłośnie podjęła  UCHWAŁĘ Nr XII/160/2011  w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele 
mieszkaniowe położonej przy ulicy Dębowej 3.

• Projekt  uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie  bonifikaty  od opłaty  

z tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  

nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  mieszkaniowe  położonej  przy  ulicy 

Grabowej 9

„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  19  Radnych,  „przeciw”  głosowało  -

0 Radnych, „wstrzymało się od głosu” - 0 Radnych.

Rada Miejska jednogłośnie podjęła  UCHWAŁĘ Nr XII/161/2011  w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele 
mieszkaniowe położonej przy ulicy Grabowej 9.

• Projekt  uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie  bonifikaty  od opłaty  

z tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  

nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  mieszkaniowe  położonej  przy  ulicy 

Norweskiej 35

10



„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  18  Radnych,  „przeciw”  głosowało  -

0 Radnych, „wstrzymało się od głosu” - 0 Radnych, 1 Radny nie brał udziału w głosowaniu.

Rada Miejska jednogłośnie podjęła  UCHWAŁĘ Nr XII/162/2011  w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele 
mieszkaniowe położonej przy ulicy Norweskiej 35.

• Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na  udzielenie  bonifikaty  od  opłaty 

z tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności 

nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  mieszkaniowe  położonej  przy  ulicy 

Pionierskiej 30

„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  18  Radnych,  „przeciw”  głosowało  -

0 Radnych, „wstrzymało się od głosu” - 0 Radnych, 1 Radny nie brał udziału w głosowaniu.

Rada Miejska jednogłośnie podjęła  UCHWAŁĘ Nr XII/163/2011  w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele 
mieszkaniowe położonej przy ulicy Pionierskiej 30.

• Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  opłaty  

z tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  

nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  mieszkaniowe  położonej  przy  ulicy 

Fińskiej 25.

„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  19  Radnych,  „przeciw”  głosowało  -

0 Radnych, „wstrzymało się od głosu” - 0 Radnych.

Rada Miejska jednogłośnie podjęła  UCHWAŁĘ Nr XII/164/2011  w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele 
mieszkaniowe położonej przy ulicy Fińskiej 25.

Uchwały stanowią załączniki do niniejszego Protokołu. 
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Ad. 12
Po wyczerpaniu porządku obrad dzisiejszej sesji,  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 
Franciszek NOWAK  słowami „Szczęść Boże” zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej 
w Tarnowskich Górach.

Protokołowała: /-/ M. Solinger

                    Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 

     /-/    Franciszek NOWAK
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